
Proč jít na Gymnázium? 

Na gymnáziu se mi líbí, samozřejmě, že to je jen můj, názor, ale jestli se 

chcete naučit něco víc a rozebírat učivo víc dopodrobna, tak na gymnázium 

určitě jděte. Jestli se bojíte, že tu nebudete mít žádné přátele, tak jste na 

omylu, já sama jsem si tu našla spoustu nových a myslím, že poznat nové 

přátele je opravdu skvělé. Je to na vás. Za sebe ale říkám, že sem jít nebyla 

chyba, spíš naopak. 

Gabča 


